
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 20. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 353

Hvor meget indbetaler dansk erhvervsliv på årsbasis i elafgift, og hvor meget får det efter-

følgende godtgjort? Er ministeren enig i, at det eksisterende refusionssystem for elafgif-

ter, hvor virksomhederne først betaler en for høj elafgift og efterfølgende får den godt-

gjort, er et uhensigtsmæssigt system, der koster virksomhederne dyrt i en tid, hvor er-

hvervslivet har brug for likviditet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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